



TO :	All priests	DESTINATAIRE :	Tous les prêtres
FROM :	Bishop's Office	EXPÉDITEUR :	Bureau de l'évêque
DATE :	April 2, 2015	DATE :	le 2 avril 2015
RE :	Death of Rev. Angelo Oliverio	OBJET :	Décès de R.P. Angelo Oliverio

Rev. Angelo Oliverio, a retired priest of our diocese died today, April 2, 2015 in Sault Ste. Marie.

Father Oliverio was ordained to the priesthood in 1971 by Bishop Despatie and retired in 2005. He especially enjoyed hospital work, and was known for his compassion for the sick.

Visitations will take place at St. Gregory church, Sault Ste. Marie, on Monday, April 6th, from 6:00-9:00 p.m. A **prayer vigil** will be held at 7:30 p.m.

The **funeral mass** will be celebrated in St. Gregory church in Sault Ste. Marie on Tuesday, April 7, 2015 at 11:00 a.m.

Please remember Rev. Oliverio and his family in your prayers.

Eternal rest grant unto him O Lord, and let perpetual light shine upon him.

R.P. Angelo Oliverio, un prêtre à la retraite de notre diocèse est décédé aujourd'hui, le 2 avril 2015 à Sault Ste-Marie.

R.P. Oliverio avait été ordonné prêtre en 1971 par Mgr Despatie et a pris sa retraite en 2005. Plusieurs se souviendront de sa compassion auprès des malades.

La **dépouille mortelle sera exposée** en la paroisse St. Gregory à Sault Ste-Marie lundi le 6 avril de 18h à 21h. Une **célébration de la Parole** aura lieu à 19h30.

La **messe des funérailles** aura lieu le mardi, le 7 avril 2015 à 11h en la Paroisse St. Gregory à Sault Ste-Marie.

Prière d'avoir une intention spéciale pour le Père Oliverio et sa famille.

Accorde-lui Seigneur l'éternel repos et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.